

PENARAFAN ESG

RANGKA KERJA & PIAWAIAN PELAPORAN ESG UTAMA

Matlamat Pembangunan Lestari (SDG) PBB

Menyediakan pelan tindakan bersama untuk keamanan dan kemakmuran untuk rakyat dan planet, sekarang dan akan datang. 17 SDG PBB adalah titik permulaan yang baik untuk menentukan tujuan dan cita-cita ESG sesebuah organisasi

01

Rangka Kerja Pelaporan Bersepadu (IRF)

Rangka kerja berbilang modal berasaskan prinsip (model enam modal termasuk modal semula jadi, modal perkilangan, modal insan, modal intelek, modal kewangan, modal sosial & perhubungan) yang digunakan untuk mempercepatkan penggunaan prinsip pelaporan bersepadu di seluruh dunia. IRF membantu perniagaan berfikir secara holistik tentang strategi mereka untuk membina keyakinan pelabur dan pemegang kepentingan utama serta

02

Pasukan Petugas Pendedahan Kewangan Berkaitan Iklim (TCFD)

Merupakan rangka kerja yang menyediakan cadangan berasaskan prinsip untuk mengurus dan melaporkan pendedahan kewangan tentang risiko iklim. TCFD menyediakan 11 cadangan merentas 4 tunggak. Tadbir Urus, Strategi, Pengurusan Risiko dan Metrik & Sasaran.

03

Pasukan Petugas Pendedahan Kewangan Berkaitan Alam Semula Jadi (TNFD)

Merupakan rangka kerja pengurusan risiko dan pendedahan yang membolehkan syarikat dan institusi kewangan menyepadukan alam semula jadi dalam membuat keputusan, melaporkan dan bertindak ke atas risiko dan peluang berkaitan alam semula jadi yang berkembang, dengan matlamat utama untuk mengalihkan aliran kewangan global ke arah hasil yang positif.

04

Lembaga Piawaian Pendedahan Iklim (CDSB)

Merupakan rangka kerja yang melaporkan maklumat alam sekitar dan sosial dengan teliti dalam laporan arus perdana untuk meningkatkan peruntukan modal yang cekap untuk sistem pasaran modal ekonomi, sosial dan alam sekitar yang lebih lestari.

05

Inisiatif Pendedahan Tenaga Kerja (WDI)

Merupakan kolektif pelabur yang dibentuk untuk membantu syarikat meningkatkan ketelusan dan akauntabiliti berkaitan isu-isu tenaga kerja dengan menyediakan syarikat rangka kerja untuk mendedahkan data tenaga kerja yang komprehensif dan setanding.

06

Inisiatif Sasaran Berasaskan Sains (SBTi)

Mentakrifkan dan menggalakkan amalan terbaik dalam pengurangan pelepasan dan sasaran sifar bersih selaras dengan sains iklim. SBTi menyediakan kaedah dan panduan penetapan sasaran kepada syarikat untuk menetapkan sasaran berasaskan sains selaras dengan sains iklim terkini.

07

Piawaian Inisiatif Pelaporan Global (GRI).

Membantu mendedahkan dan mengurus cara perniagaan memberi kesan kepada alam sekitar, ekonomi dan masyarakat. Piawaian GRI ialah sistem modular piawaian yang saling berkaitan. Terdapat 3 set Piawaian: Piawaian Topik GRI, setiap satu dikhususkan untuk topik tertentu dan pendedahan berkaitan; Piawaian Sektor GRI, terpakai kepada sektor tertentu; dan Piawaian Universal GRI, terpakai kepada semua organisasi. GRI ialah piawaian ESG yang paling banyak dirujuk.

08

Lembaga Piawaian Perakaunan Kelestarian (SASB)

Menetapkan piawaian kelestarian untuk membantu syarikat mengumpul dan berkongsi data ESG yang mempengaruhi keputusan perniagaan syarikat dan menerangkan kesan kewangan kelestarian. SASB mengesyorkan topik dan metrik untuk 77 industri yang berbeza merentasi 3 tunggak ESG.

09

Lembaga Piawaian Kelestarian Antarabangsa (ISSB)

Ditubuhkan oleh Yayasan IFRS untuk menetapkan Piawaian Pendedahan Kelestarian IFRS, untuk menyediakan pelabur dengan pelaporan berkualiti tinggi, telus, boleh dipercayai dan setanding tentang ESG. Piawaian ISSB dibina berdasarkan panduan sedia ada seperti TCFD, CDSB, IRF, SASB dan Metrik Kapitalisme Pihak Berkepentingan Forum Ekonomi Dunia.

10

Projek Pendedahan Karbon (CDP)

Piawaian membantu syarikat untuk mendedahkan maklumat yang berkaitan dengan pelepasan GHG, penggunaan air dan perhutanan. Set piawaian ini telah memudahkan syarikat serta organisasi kerajaan bandar, negeri dan wilayah mendedahkan usaha penyahkarbonan dan perlindungan alam sekitar

11

Protokol Gas Rumah Hijau (GHG).

Mewujudkan piawaian global yang komprehensif untuk mengukur dan mengurus pelepasan GHG daripada operasi sektor swasta dan awam, rantaian nilai dan tindakan mitigasi. Protokol GHG membekalkan piawaian perakaunan GHG yang paling banyak digunakan

12

PENAFIAN

Dokumen ini hanya untuk tujuan dalam Bursa Malaysia Berhad dan/atau kumpulan syarikat Bursa Malaysia ('Bursa Malaysia'). Dokumen ini adalah milik Bursa Malaysia. Tiada bahagian dokumen boleh diterbitkan semula atau dihantar dalam apa jua bentuk atau dengan sebarang cara, elektronik atau mekanikal, termasuk fotokopi, rakaman atau sebarang sistem penyimpanan dan pengambilan maklumat, tanpa kebenaran bertulis daripada pemilik dokumen.